
PROTOKOI- NR LXII / 10
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 23 wrzelnia 2010 roku
w sali wielofunkcyjnej Centrum Kultury w Jgdrzejowie.

Ad.  l .
O goclzinie 1005 Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady LXII

sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie. Przewodniczqcy powital zaproszonych goSci, radnych,

burmistrz6w, naczelnik6w Urzqdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych Gminy,

soltys6w oraz wszystkich przybytych na obrady.
Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 21 radnych;

Przewodniczqcy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodniczqcy zg\.osil kandydaturg radnego Pawla Faryny na sekretarza obrad. Radny

Faryna vq,razil zgodq.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie przyjqta kandydaturE radnego Pawla Faryny na

sekretarza obrad.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz poinformowal, 2e ze wzglqdu na

koniecznoS6 podjgcia uchwaly w sprawie utworzenia dodatkowych obwod6w glosowania,

bezpo6rednio po sesji odbEdzie sig sesja nadzvrryczqna celem podjqcia tej uchwaly'

A d . 2 .
Nie zgloszono uwag do proponowanego porzqdku obrad.

Porz4dek obrad:
l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3. WrEczenie nagr6d laureatom konkursu ,fajladniejszy balkon i przydomowy ogr6d"

organi zowa ne go pr zez Stra2 Miej sk4 w JEdrzej owie'
4. Przyjpcie protokol6w zpoprzednich sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie zpracy Burmistrza miEdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal rady z poprzednich sesji.
8. Informacj a o r ealizacii interpelacj i i zapytaA z poprzedniej sesj i.
9. Uchwala w sprawie: okreslenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budzetu

miasta i gminy JEdrzej6w, informacji o ksztaltowaniu sip wieloletniej prognozy finansowej
oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego samorz4dowych instytucji

kultury i samodzielnego publicznego zakladu opieki zdrowotnej.
10. Uchwala w sprawie zmianw budZecie miasta i gminy na 2010 rok.
1 L Uchwala w sprawie udzielenia dotacji z budhetu Gminy JEdrzej6w dla Rzymskokatolickiej

Parafii Sw. Tr6jcy w Jqdrzejowie z przeznaczeniem na prace konserwatorskie,
restauratorskie w koSciele Sw. Tr6joy w JEdrzejowie przewidziane do realizacji w roku

2010 .
12. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly dotycz4cej zawarcia porozumienia komunalnego

z Gmin4Kielce o wsp6ldzialaniu w zakresie funkcjonowarialzby Wytrze2wieri w Kielcach.

13. Uchwala w sprawie okreslenia wysokoSci stawek oplat za skladowanie odpad6w
na,,skladowisku Odpad6w Komunalnych w Potoku Malym".

14. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na zawarcie umowy najmu lokalu uzytkowego
w budynku Plywalni Miejskiej w JEdrzejowie.

15. Uchwala w sprawie wyra2eniazgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy JEdrzej6w.
16. Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy Jgdrzejow.



17. Uchwala w sprawie wyrazeniazgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
18. Uchwala w sprawie przeznaczenia do sprzedu2y w drodze przetargu lokalu mieszkalnego

stanowi4ce go wlasnoSd komunaln4.
19. Uchwala w sprawie wyralenia opinii o projekcie uchwaly Rady Miasta Ruda Sl4ska

w sprawie likwidacji Przychodni Rejonowej Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki
Zdrowotne.i w Rudzie Slaskiej z siedzib4przy ul. SolidamoSci 12.

20. Uchwaia w sprawre zabezpieczenra w bud2ecie Gminy Jgdrzej6w na 2071 rok Srodk6w
frnansowych na dofinansowanie zadania,,Przebudowa - remont drogi powiatowej w ci4gu
ulicy Przypkowskiego w Jqdrzejowie. Etap II".

21. Uchwala w sprawie ubiegania siE Gminy JEdrzej6w o Srodki z Programu Wieloletniego pod
nazwq ,,Narodowy Program Przebudowy Dr6g Lokalnych 2008 - 2011 na realizacjE
projektu pn. ,,Przebudowa drogi gminnej w ci4gu ulic: Partyzant6w, Jasionka i Wiejska
w Jqdrzejowie" oraz zabezpieczenia na ten cel niezbgdnych Srodk6w finansowych
w budZecie Gminy Jqdrzej6w na20l1 rok.

22.Informacja z wykonania bud2etu Miasta i Gminy Jpdrzej6w zaI p6hocze 2010 roku.
23.Rozpatrzenie wynik6w przeprowadzonej przez Komisjg Rewizyjnq Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie, kontroh realizacji Planu Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy Jqdrzej6w
na lata 2004 -2013 przyjEtego uchwal4nr XXYII1248104.

24. P rzyjgcie zaleceh pokontrolnych.
25. Odpowiedzi na interpelacje.
26. Sprawy r62ne.
27. Zamkniqcie obrad.

A d . 3 .
W roku bie24cym, StraZ Miejska w Jgdrzejowie, po raz drugi oglosila dla mieszkafc6w

miasta i gminy Jgdrzej6w, konkurs na,,Najladniejszy balkon i przydomowy ogr6d".
Fundatorami wszystkich, bardzo atrakcyjnych nagr6d rzeczorych s4 osoby, kt6re prowadz4
prywatn4 dzialalno1c gospodarczqlub zarzqdzajqfrcmami na terenie naszego miasta. Jedna firma
jest z m. Kielce
Do konkursu zglosilo siq 7 os6b.
W kategorii balkon wplynglo jedno zgloszenie, a w kategorii przydomowy ogr6d 6 zgloszeh.

W dniu 11 sierpnia 2010 roku komisja konkursowa w skladzie;
Przewodnicz4cy - Wlodzimierz Kasprzak - st. insp. Strazy Miejskiej,
Czlonkowie - Gralyna Slusarek - redaktor naczelny Gazety Jqdrzejowskiej,

- Tadeusz Lesiakowski - czlonek Komisji Gospodarki Komunalnej
i Porz4dku Publicznego Rady Miejskiej w Jpdrzejowie,

- Leszek Kowalski - pracownik Centrum Kultury w Jgdrzejowie
dokonala przegl4du balkon6w i przydomolvych ogrod6w, zgloszonych przez ich wlaScicieli do
konkursu. Po zsumowaniu punkt6w przyznanych przez poszczeg6lnych czlonk6w komisji,
wyloniono laureat6w w poszczeg6lnych kate goriach.

Kategoria balkon - w zwiqzku z wplyniEciem tylko jednego zgloszenia, komisja odst4pila
od przyznawania punkt6w i tym samym Pani Ewa Wojtala z Jqdrzejowa zajgla I miejsce
w katesorii balkon.

KolejnoSd miejsc w kategorii przydomowy ogr6d byla nastgpuj4ca:
I miejsce ogr6d Pana Bogdana Bolwiriskiego polo2ony w Jqdrzejowie
II miejsce ogr6d Pani Jolanty Ciekalskiej poloZony w Jqdrzejowie
III miejsce ogr6d Pani Anny Grzelec poloZony w miejscowoSci Jasionna
IV miejsce ogr6d Pani Anny Smor4g poloZony w miejscowoSci Podchojny



V miejsce ogr6d Pani Marty Jaszcza polozony w Jpdrzejowie
VI miejsce ogr6d Pani Wandy Chatys polo2ony w miejscowoSci Skroni6w
Zgodnie z punktem 13 regulaminu tego konkursu, spoSr6d laureat6w wylonionychprzez komisjE
konkursow4 ktorzy zajgli pierwsze trzy miejsca w obu kategoriach, nagrodg za najladniejszy
balkon i przydomowy ogr6d mogli przyznac internauci. Zdecydowali oni, 2e nagrodE w kategorii
balkon otrzyma Pani Ewa Wojtala, a w kategorii przydomowy ogr6d Pani Jolanta Ciekalska.

W zwiqzku z niewielk4 liczbq uczestnik6w konkursu, nagrodami rzeczorymi zostali
uhonorowani wszyscy j ego uczestnicy.
Burmistrz Miasta Jqdrzejowa Marek Wolski i Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pan Pawel
Blaszkiewi cz wrqczyli nagrody i pami4tkowe dyplomy.

Nagrodg za zalgcie I miejsca w kategorii balkon dla Pani Ewy Wojtala, ciSnieniowy
ekspres do kawy ufundowal Pan Henryk Wojda, wlaSciciel Przedsigbiorstwa Drogowego
,,WOJTRANS" z Jgdrzejowa.

Nagrodg za zajgcie I miejsca w kategorii przydomowy ogr6d, kosiarkg spalinowq do
trawy dla Pana Bogdana Bolwiriskiego, ufundowal Pan Jaroslaw Zawistowski Dyrektor Royal
Unibrew Polska Sp. z o. o. Browar,,STRZELEC: w Jgdrzejowie.

Nagrodq za zajgcie II miejsca w tej kategorii, elektryczne no2yce do Zywoplotu, dla Pani
Jolanty Ciekalskiej ufundowal Pan tr ukasz G6recki wlaSciciel Zakladu Uslug
E I ektro ene r gety czny ch,,E LGOR" w JEdrzej owie

Nagrodg za zajgcie III miejsca elektryczny odkurzacz do liSci dla Pani Anny Grzelec
ufundowal przedsiEbiorca z terenu JEdrzej owa prosil o anonimowoSi.

Nagrodg za zajEcie IV miejsca elektryczny areator z wertykulatorem do trawy dla Pani
Anny Smor4g ufundowali Pan Marek Potyt'rski i Pawel Szewczyk LECZNICA
WETERYNARYJNA w Jgdrzej owie.

NagrodE za zalpcie V miejsca bezprzewodourry czajnik elektryczny dla Pani Marty
Jaszcza ufundowali wlaSciciele firmy z terenu Jgdrzejowa, ktorzy prosili r6wnie2
o anonimowoS6.

Nagrodg za zajgcie VI miejsca Zelazko elektryczne dla Pani Wandy Chatys ufundowala
wlaScicielka sklepu spozywczo monopolowego w Jpdrzejowie Pani Elzbieta G6mikowska.

Nagrodg przyznanqprzez internaut6w w kategorii balkon komplet sztu6c6w ufundowal
Pan Pawel Szostak wlaSciciel Firmy ,,VANSTAR" z Ksi4Ze Skroniowa, natomiast w kategorii
przydomowy ogr6d, robot kuchenny ufundowato Przedsigbiorstwo G6rnictwa Naftowego
i Gazownictwa Gazownia Kielecka.

A d . 4 .
Nie zgloszono uwag do protokol6w:

1. Nr LXl10 z dnia9 lipca 2010 roku,
2. Nr LXI/I0 z dnia 28 lipca 2010 roku,
Protokoty zostaly prryjpte.

4d .5 .
1. Radny Adam Czajor poinformowal, ze w dniu wczorajszym odbylo sig wyjazdowe

posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego. W gminie jest
brak lokali socjalnych. Na ulicy Dojazd w budynku po bylym domu kultury mo2na
byloby niewielkim nakladem zaadaptowa6 pomieszczenia na lokale socjalne; byloby ich
okolo 9 - 10. Na wniosek Komisji zostal przeznaazony do sprzeda?y lokal mieszkalny
w trybie przetargu publicznego i Komisja proponuje, aby pieni4dze uzyskane
ze sprzeda2y tego lokalu przeznaczyc na adaptacjg tych pomieszczefl.
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Radny Adam Czajor pyta, kiedy bEdzie dokofczona woda na l4czniku od ul. Murawiec
do ul. Zeromskiego. Byla informacja, 2e jest wszystko zrobione, a nie jest zrobione.
Radny Adam Czajor prosi o ustawienie znaku,,strefa zamieszkania", albo ograniczenia
prEdkoSci na ul. Slonecznej - czego domagaj4 sig mieszkaricy.
Radny Adam Czajor poinformowal, ze na wlasnq proSbg otrzymal od Kierownika
Zakladu L)slug Komunalnych zestawienie zarobk6w - dochodzily informacje, 2e s4 one
niskie i rzeczywiScie, pracownicy frzyczni zarabiajq netto okolo 1 200 21. Pan Czajor
prosi, aby te place zrewaloryzowad. Co prawda dostali w tym roku 3 %o podwyakE, ale
realnie spadly ich zarobki ze wzglgdu na to, iz inflacja jest wyLsza niz 3 o/o.

Radny Grzegorz KuSmierz w imieniu mieszkaric6w terenu za dworcem prosi o podjEcie
starari i rozm6w z PKP w sprawie wybudowania kladki. Duza czgs(, mieszkaric6w, aby
dosta6 sig do miasta chodzi po torach.
Radny Grzegorz KuSmierz pyta, na jakim etapie jest budowa p6lnocnej obwodnicy
Jgdrzejowa. Kiedy mo2na sig spodziewad rozpoczgciaprac i ukoriczenia budowy.
Radny Marian Zimoch pyta, kiedy rusze prace przy budowie parkingu obok oSrodka
zdrowia w Rakowie.
Radny Marian Zimoch poinformowal, 2e zvnocily siE do niego osoby dojeZd2aj4ce do
zaklad6w pracy w nastgpuj4cej sprawie: na ul. Rakowskiej przy skrEcie do ELGORU
konczy siQ oSwietlenie. Mieszkaricy proszq o zainstalowanie jednej lampy, kt6ra
oSwietlilaby niebezpieczny zakrgt. Tam stoi slup z lamp4 ale jest ona skierowana na
teren WIRu. Zamontowanie jeszcze jednej lampy rozwiqzaloby problem.
Radna Maria Barariska powiedziala, 2e ludzie s4 bardzo niedoinformowani w sprawie
zalewu. W budzecie sqprzezrraczone Srodki na dalsz4 modernizacjq tego terenu. Do tej
pory tam siq nic nie dzieje. Pruetarg na dalsze prace zostal bardzo polno ogloszony.
Radna pyta, dlaczego tak po2no przetarg zostal ogloszony? Czy prace rusz{ Czy
wyjaSniana jest sprawa,,wysepek"? Czy wykonywane sqekspertyzy? Czy w zwiqzk:uztq
sytuacj4 ktoS zostanie poci4gniEty do odpowiedzialnoSci? W jaki spos6b zostanie to
usunigte?

10. Radna Maria Barariska poinformowala, 2e w sprawie ogr6dk6w dzialkowych ,,Tulipan"
otrzymala odpowiedZ z 13 maja,2e najpierw musi by6 uchwalone studium uwarunkowafi
i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego, aby potem tworzyc plany
zagospodarowania przestrzennego. W odpowiedzi pisze, 2ebgdzie to uchwalane w III lub
IV kwartale bielqcego roku. Pani Barariska pyta, czy Rada zdqzy podjai t4 uchwalg.
Radni s4 z tym zapoznani i dobrze by bylo, gdyby taka uchwala siq znalazla. Radna prosi
o to w imieniu uZytkownik6w dzialek.

11. Radna Maria Barariska przypomnial.a, 2e w lutym miala miejsce burzliwa dyskusja na
temat wron gnieZdZqcych siq w parku przy ul. Barbary. W6wczas byla odpowied2, ze jest
okres ochronny i nic nie mo2na zrobiC 16 pa2dziemika koriczy siq okres ochronny.
Mieszkafcy stwierdzili,2e tamjest po prostu hodowla tego ptactwa w Srodku miasta. Od
lutego minglo jtZ du1o czasu wipc radna pyta, czy v,rydzial, kt6ry siq tymi sprawami
mohe zajmowa6, ma jakiS plan dzialania. Radna prosi o poinformowanie na piSmie, jakie
dzialuta zo stan4 po dj qte, aby mo gla poinformowai mie szkaf c6w.

12. Radna Maria Barariska przypomniala,2e w bud2ecie jest inwestycja ,,zagospodarowanie
miejsca po dawnym pomniku". Radna pyla, czy w tym roku zostanie zrealizowana ta
inwestycja, czy sq jakieS konkretne plany dotycz4ce wygl4du tego miejsca i kiedy
rozpocznqsig prace.

13. Radny Pawel Faryna w imieniu mieszkaric6w pyta, czy bgdq ustawione kontenery na
zuLyte baterie. JeSli tak, to gdzie? Radny prosi, aby by\y one oznakowane.

14. Radny Pawel Faryna prosi o naprawienie lustra na ul. Sportowej. Jest ono juz wybite od
dw6ch miesiEcy i nie ma w tej sprawie Zadnego oddzwigku.

9 .
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15. Radny Pawel Faryna prosi o podniesienie znak6w na wysepkach w ulicy
Przypkowskiego. S4 one na wysokoSci glowy. Radny prosi, aby byly umieszczone tak,
jak na ul. 11 Listopada.

16. Radna Janina Szreniawa przypomniala,2e zwracala sip do Burmistrza o ul. Krzyw4. Byla
u poprzedniego komendanta, aby zmniejszyd prgdkoSi na tej ulicy. Na sesji m6wila, ze
jest w4ska jezdnia i ludzie, aby przejil do dom6w musieli wchodzii do rzeki, w kt6rej
rosly drzewa. Starala sip - pom6gl Pan Bitnerowski - i drzewa zostaly wyciEte. Teraz
Burmistrz m6wi, 2e powolal komisjg, a radnej z powiatu przyszly pisma. ,,Jak4 komisjq
Pan powolal - niech mi Pan powie. Jest przy powiecie komisja, Pan powinien tylko
powiadomid swojego pracownika, bo jest specjalna komisja ruchu drogowego. Nazwal
Pan, 2e ulica Krzyrva wychodzi na prost4. Przez tyle lat Pan nic nie zrobil. Pan obiecuje,
2e w drugiej kadencji bgdzie zrobiona. To nazwijmy jqteraz prost4i nie bpdzie znowu
nic zrobione w nastgpnej kadencji. Panie Burmistrzu. Naprawdg psuje Pan autorytet
Rady. Teraz siE koriczy juZ kadencja, to Pan na drug4kadencje zrobi. Nie wiemy ani pan,
ani ja, czy wejdziemy w og6le do tej rady".

17. Radna Janina Szreniawa przypomniala, ze Burmistrz organizowal w parku 700-Lecia
,,letni4 scenQ muzyczn{' i nie powiadomil nikogo, ale sam sig pokazal. Radna teZ - bo
akurat tam chodzi.

18. Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze BurmistrzPiszczekvryrazil siE 16 wrzesnia do
prasy 2e ,,wandale w Jpdrzejowie. Dosyi mamy opinii to jeszcze siq nazywamy
wandalami". Ludzie dzwoni4 i pytaj4 jaka tu jest mlodziez. Trzeba mlodziely coS zrobi6.
Radna prosila o boiska w stawikach, o lodowisko - nie jest zrobione. ,,Po co my tu mamy
przychodzid na drug4kadencjE? Lepiej nie przychodzi|".

19. Radna Janina Szreniawa pyta, czy plac na ul. Konopnickiej po bylym placu zabaw jest
sprzedany? uchwala byla podjgta. Tam jest wysypisko smieci w tej chwili.

20. Radna Janina Szreniawa pyta, ile kosztowal projekt na przebudowp Urzgdu Miejskiego
i na Dom Kultury.

21. Radny Robert Kruk p1ta, jak realizowany jest unijny program ,,pomoc w szkole,,. Radny
pytal o to przed wakacjami. Do 10 wrzesnia byl termin na podpisanie stosownych
dokument6w. Radny pyta, kt6re szkoly podpisaly, a jesli nie - to dlaczego.

22.Radny Robert Kruk pyta, dlaczego w projekcie przebudowy ul. Zeromskiego nie
uwzglEdniono dojazd6w do posesji. Umowa zostalapodpisana na kwotg okolo 132 000 -
w budZecie zabezpieczono 160 000. Okolo 28 000 mohna by bylo przeznaczyc na
dojazdy. Radny pyta, dlaczego to nie zostalo zrobione.

23. Radny Jan Zipbifrski pyta czy i kiedy zostanie wykonane zadanie ,,budowa drogi
w miejscowo6ci Potok Zaborowiec" w ramach funduszu soleckiego w solectwie Bor6w.
W ostatni4 niedzielg 19 wrzeSnia odbylo siQ zebranie wiejskie tego solectwa
i zdecydowano o kolejnych juZ funduszach soleckich, apoprzednie nie zostaly wykonane.
Ludzie s4 bardzo rcz2aleni. Ciqzki sprzpt nie mo2e tam wjecha6, bo jest mokro. Jeae\
ciEzki sprzpt nie moze wjechai, to jak maj4 sip przemieszczac mieszkancy?

24. Radny Jan Zigbiirski pyta, czy w tym roku bEd4 wykonane remonty dr6g tluczniowych
i co jest powodem, 2e do korica wrzeSnia nie zostaly wykonane. Czy jest to kwestia braku
Srodk6w w bud2ecie? Przed Rad4 debata na temat zmian w budzecie - naleaaloby
to uwzglgdnic. Czy s4 inne powody? Czy wykonawca zajmujqcy siE remontami dr6g
do korica wrzeSnia nie zdqZyl? Do tej pory wyremontowano dwie drogi tluczniowe,
zostalo jeszcze 10. Migdzy innymi ztych powod6w dzieci nie majq dowozu do szkoly.
Byi moZe dow6z zostanie wznowiony dopiero 15 pafidziernika.

25. Radny JanZipbiftski pyta, czy zostanie w jakikolwiek spos6b utwardzona droga do pani
Witkowskiej. Panu Burmistrzowi problem jest znany, poniewa2 Pani Witkowska
wielokrotnie byla u Pana Burmistrza. Samochodem juz dawno tam sip nie przeje2dLa, ale



teraz nawet ci4gnikiem nie molna dojechai. Radny prosi, aby przynajmniej spr6bowad
jej pom6c iwykazal dobr4wolg.

26. Radny Waclaw KEdra powiedzial, ze obecny rok jest bardzo trudny dla dzialalnoSci
sportowej klub6w na terenie naszej gminy. Szczeg6lnie jest to zwiqzane z kosztami
ttrzymania obiekt6w, poniewa2 aura w Zaden spos6b nie pomaga - st4d doS6 wysokie
koszty utrzymania tych obiekt6w. Dotyczy to r6wnie2 Klubu Sportowego Piaskowianka.
Opady i wilgod powoduj4 2e w czgSci obiektu zaczynajqpEka6 plyki - s4 starania, aby
na bie24co sobie z tym radzi(. W budynku wymieniane s4 okna, ale potrzebne s4 pewne
prace i Srodki finansowe. Zarzqd Klubu zwr6cil sip do Burmistrza z pismem o rozwaZenie
mozliwoSci pomocy finansowej. Burmistrz zauwtzyl problem Naprzodu, kt6ry r6wnieZ
ztymi problemami sip boryka. Radny pyta, czy Burmistrz widzi moZliwoS6 pomocy
finansowej w zalatwieniu potrzeb Klubu Sportowego Piaskowianka.

27. Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, czy Burmistrz zamierza podj46 dzialanra, aby pom6c
mieszkafcom Ignac6wki, by mogli wykorzysta6 fundusz solecki. Z tego, co radnemu
wiadomo RIO dopuszcza juZ mo2liwoS6 zmiany. Wystarczy odrobina dobrej woli ze
strony Burmistrza i problem zostanie rozwiqzany.

28. Radny Zdzis\aw Adamczyk w imieniu mieszkafc6w prosi o remont drogi Podlaszcze -

Gozna. Droga jest w fatalnym stanie, a korzysta z mej wielu rolnik6w z obu solectw.
Droga tabyla ujqta w budzecie na ten rok, ale w ostatniej chwili zostalazdlgtaprzezPana
Burmistrza.

29. Radny Zdzislaw Adamczyk poinformowal, ze mieszkat'rcy Jasionny od dlugiego czasu
pisz4 petycje i proszq o remont drogi od drogi E 78 do kolejki w4skotorowej. Droga ta
r6wnie2 jest w fatalnym stanie. Droga ta r6wnie2 byla ujEta w propozycjach do budzetu
i tak jak poprzednia zostala w ostatniej chwili wycipta.

30. Radny Zdzislaw Adamczyk w imieniu mieszkaric6w Rakowa prosi o remont drogi
Rak6w - Podlaszcze. Droga ta byla remontowana przez powiat, ale w zwiqzku
z warunkami pogodowymi w tym roku zachodzi koniecznoS6 ponownego remontu. Tq
drog4 dojezdzajqdzieci do Szkoly Podstawowej w Rakowie.

31. Radny Zdzislaw Adamczyk odnoSnie wykorzystania funduszu soleckiego na remont
drogi w solectwie Kulczyna powiedzial, ze do tej pory nic sip tam nie dzieje. Radny
prosi, aby w miarg szybko rozpoczqc prace.

32. Radny Krzysztof Swietlik pyta gdzie i ile pienipdzy z funduszu do2ynkowego zostalo
pr zekazane dla powodzian.

33. Radny Krzysztof Swietlik powiedzial, ze uplywaj4 miesiqce a nawet lata i zapytal, co siE
bqdzie w przyszlo!;ci dzia\o z budynkiem po szkole podstawowej w Zagaju. Budynek stoi
i niszczeje.

34. Radny Krzysztof Swietlik prosi, aby gmina z:wr6c1la sig do powiatu o przekwalifikowanie
drogi gminnej. Po lewej stronie wsi jest droga gminna, a po prawe droga powiatowa.
Burmistrz zdaje sobie sprawq, jakie s4 klopoty przy odSnieZaniu. Prawa strona jest
od6niezona, a lewa nie, bo nie ma szans, aby przyjecha6 i odSniezyd kawaleczek drogi.
Dzieci musz4 z samego korica dochodzi6 na krzy26wkE.

35. Radny Teodor Kot poruszyl sprawg wysypiska i braku segregacji odpadow na terenie
naszej gminy. W tym roku oplata marszalkowska wynosi 104,20 zl. Prawdopodobnie od
nowego roku bpdzie wzrastai do kwoty T20 zl, Za to wszystko zaplac4mieszkafcy,
ktorzy mimo, ze gmina odbiera i segreguje te odpady, ich odpad w pojemniku jest
traktowany jako odpad niesegregowany. Prawdopodobnie do 2013 roku ta oplata ma
wzrosn46 do 250 zl. Koszt skladowania I tony odpad6w plus koszty wysypiska zamknie
siE kwotq 500 zl. Czy nie najv'rylszy czas pomySlei o typowej segregacji odpad6w
w gminie poprzez zakup linii technologicznej do segregacji albo poprzez rozmowQ
z odbiorcami odpad6w aby ustawiali pojemniki w celu segregacji.



36. Radny Teodor Kot pyta na jakim etapie jest sprawa ulicy Torowej. Kiedy bqdzie
przejgcie i kiedy mieszkaricy bEde mogli such4 nog4 przej56 t4 ulic4? Na;at6m etapie sq
rozmowy z PKP. Czy w tym roku bEdzie moZliwe przejgcie tego gruntu, a roku
nastqpnym wykonanie remontu tej drogi?

37. Radny Teodor Kot powiedzial,2e w odpowiedzi na interpelacjg dotyczqc4 zbiornika
retencyjnego w Mnichowie Burmistrz powiedzial,2e remont bqdzie pri"pro*udzony do
kofca lipca. Niestety do tej pory nic tam siq nie dzialo, a po kazdych opadach deszczu
zbiornik rozlewa sig na przylegle,posesje, zalewa piwnice i przesi4ka- do ujg6 wody
pitnej. By(, mo2e Burmistrz znajdzie w tym roku Srodki na wykonanie dokumentacji
technicznej, aby w roku nastqpnym uwolnid mieszkaric6w od tego problemu
i doprowadzic do remontu zbiornika.

38. Radny Teodor Kot zapytal o dokumentacjg przyszloSciow4 na wodoci4gi i kanalizacjE
na terenach wiejskich. Mo2na korzystad z Programu Rozwoju Obszar6w Wi";rt i"5 gaiie
sq Srodki na wodoci4gi i kanalizacje dla miejscowoSci do 2 000 mieszkaric6w
zagwatantowane. Dwa nabory uciekly - trzeci bpdzie wiosn4 przyszlego roku, a my
w dalszym ci4gu nie mamy dokumentacji, aby po te srodki sipgnq6.

39' Wiceprzewodniczqcy Rady Pawel Olszak zapy4al, czy Burmistrz zainteresowal siE
uzbrojeniem podziemnym ul. Jana Pawla II (wodoci4g i kanali zacja) Zeby po polozeniu
nawierzchni nie trzeba bylo do tego wracai.

40. Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak pyta po raz kolejny o spraw g oczyszczalni
w miejscowosci Zagaje. Pan Olszak otrzymal informacjE, L" * ostatnim miesiqcu
oczyszczalnia dzialala poprawnie. Cieszy to, ale Pan Olszak pyta, czy ma pozwolenie na
uZytkowanie. Pytal o to wielokrotnie i otrzymuje odpowiedzi, ze jest w rozruchu, nie
dziala, dziala... Pan Olszak pyta konkretnie, czy ma pozwolenie na uzytkowanie.

41. Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak przypomnial, ze pytal o koszty remontu domu
kultury. W materialach jest informacja, 2e nast4pil odbi6r techniczny, uzyskano
pozwolenie na uZ1'tkowanie. Pan Olszak nie uzyskal konkretnej odpowiedzi u *
materialach na dzisiejsz4 sesjp zn6w jest zwipkszenie Srodk6w 

-na 
rozliczenie tego

remontu. Pan Olszak prosi o przedstawienie informacji o calkowitych kosztach: projekir,
jaka byla oferta wykonawcy, ile wynosily roboty dodatkowe i na co byly przeznaezone,
ile wynosilo wynagrodzenie inwestora zastepczego, nadzoru i ewentualni. intr" koszty,
jakie wystqpity.

42. Radny Gruegorz KuSmierz podzipkowal Burmistrzowi za wykonanie drogi w ramach
funduszu soleckiego.

43. Radny Gnegorz KuSmierz powiedzial, ze z funduszu soleckiego solectwa Skroni6w
wykonano ogrodzenie boiska sportowego i zaraz po tym nast4plla dewastacja. Radny
ottzymal odpowiedZ , ze nie ma w budzecie pieniEdzy na monitoring. Radny pyta, czy nie
znalazlyby sig pieni4dze na zalolenie monitoringu. Prezes klubu "uytarii &q6 po-o.y
w zakresie wykonania.

44' Radny Adam Czajor powiedzial, ze podczas wyjazdowego posiedzenia Komisja
Gospodarki Komunalnej i Porz4dku Publicznego niespelna miesi4c temu byla na
stadionie Naprzodu. Stadion jestprzeorany rowem, kt6ry byt wykopany, jak byla impreza
urzqdzana przez miasto. Padly obiecanki, 2e to bgdzie zrobione, u ok-.rj. sig, ze ao Ania
dzisiejszego nic nie jest zrobione. Budynek szatni i biura Naprzodu ,rr4gu wszystkiemu.
Tak jak slusznie radny Kgdra domaga sig dla Piaskowianka, iak tutaj Komi sja widziala.
Radny pyta, co bylo zrobione,a je2eli nie, to kiedy bEdzie zrobione. przede wszystkim
ttzeba zadba(' o zrobienie odwodnienia, aby stan boiska byl nale25|cy, tymbardziej, ze jest
to wlasnoS6 miasta i przez miasto zostalo naruszone. Trzeba r6wniLz zastanowii-sig, aby
zr obic przynajmniej elewacj p budynku



4l.Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz zapytal, czy Burmistrz posiada wiedzq, Ze
w Jgdrzejowie istniej4ju2 dwa sklepy ztzw. dopalaczami. Czy Burmistrz lub Rada moze
w jakiS spos6b oddzialywai na prowadzenie tej dzialalnoSci?

A d . 6 .
Uwag nie zgloszono.

A d . 7 .
Uwag nie zgloszono.

A d . 8 .
Radny Stanislaw Hatys przypomnial, 2e na ostatniej sesji zwr6cil sig o przegl4d

wszystkich miejsc, w kt6rych wystqpily podtopienia w czasie deszczu i wykonanie przepust6w
oraz odprowadzenie wody tam, gdzie siq da. W informacji jest tyko napisane, Ze odwodnienie
miejscowoSci wsi Lqczyn jest w trakcie realizacji. Radnemu chodzilo o przegl4d wszystkich
miejsc, gdzie wyst4pily podtopienie: Ksi4Ze - Skroni6w Dolny, Ksi42e - Skroni6w G6my i inne.
Od Burmistrza Piszczka radny otrzymal odpowiedZ, 2e zostanie przeprowadzony przegl4d
techniczny. Radny pyta, kt6r4 odpowiedz ma przyjq(,. Jezeli odpowiedz Burmistrza Wolskiego,
to prosi o pisemn4 odpowied2 na drug4 czq56 interpelacji.

Radna Urszula Kruk powiedziala, 2e interpelacjg dotyczqcq ulicy Konopnickiej
Burmistrz odpowiedzial,2e ZWIK w bie24cym roku dokona przeSwietlenia kanalu ulicy. Radna
pyta, czy zostalo to dokonane i czy mieszkaricy maj4 ten problem rozwiqzany. Radna pytata
r6wniez, czy Burmistrz zabezpieczy Srodki na poszerzenie parkingu przy Zespole Szkol
i plywalni. Radna nie pytala o doSwietlenie tylko o poszerzenie.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e byt mole chodzilo o poszerzenie parkingu, ale
jak jest 50 - 60 interpelacji m6gl sip ktoS pomyli6. I na poszerzenie i na doSwietlenie potrzebne
s4 pieni4dze w budzecie. Na ulicy Konopnickiej jest problem zwiqzany z odprowadzaniem w6d
deszczowych do kanalizacji sanitarnej. Po duzych opadach kanal nie przyjmuje takich iloSci
wody. Problem trzeba bgdzie rozwiqza| poprzez odciqcie, albo wybudowanie kanalu
deszczowego, co jest bardzo kosztowne.Trzeba sig bEdzie nad tym zastanowi6,

Radny Teodor Kot poinformowal, 2e na jego interpelacjp w sprawie uczestnictwa
w programie budowy przydomowych oczyszczalni Sciek6w Burmistrz odpowiedzial, Le brak
Srodk6w budzecie. Smuci to, 2e Burmistrz nie mySli przyszloSciowo. W 2007 roku Urzqd
Marszalkowski zwr6cil sig z ankiet4 do urzgdu, czy bpdzie uczestniczyd w tym programie.
Burmistrz jednoosobowo podjql decyzjg, 2e nie i na dzien dzisiejszy Gmina Jpdrzej6w w tym
programie nie uczestnrczy. Wiq2e sig to z tym, 2e tam gdzie siE nie oplaca ci4gnq6 kanalizacjr
mo2na by byto uruchomii domowe oczyszczalnie Sciek6w. Warunkiem uczestnictwa
w programach unijnych jest jednak udzial w tym programie budowy przydomowych
oczyszczalni Sciek6w. Gmina Jgdrzej6w jest bialq plam4. Inne gminy przygotowaly
dokumentacjg i weszly do tego programu; w tej chwili sq Srodki na budowE przydomowych
oczyszczalni Sciek6w. Na jednej z komisji Burmistrz odpowiedzial,Ze mieszkaricy bqdqmusieli
sfinansowa6 budowp przydomowych oczyszczalni Sciek6w we wlasnym zakresie. Radny siE
ztym nie zgadza. W 2007 roku Burmistrz nawet nie raczyl zapyta(, Rady. Dziwi to, ze
Burmistrz nie mySli perspektywicznie.

Radny Andrzej Hatny poprosil, aby Statut byl przestrzegany. Jest informacja na temat
odpowiedzi, jakie uzyskali radni i nie ma dyskusji. Nalezy przyjqd informacjq. Komentarze s4
nie na miejscu, bo Pan Radny Kot zajmuje czas informuj4c, co mySli na temat otrzymanej
odpowiedzi. Radny Hatny prosi r6wnie2, aby Przewodniczqcy przypomnial, co m6wi Statut
na temat tego, co to jest interpelacja i ile ma trwai, bo 80 %o to nie byly interpelacje tylko proSby
i wnioski. Radny prosi, aby to bylo przestrzegane: po kr6tkim przedstawieniu stanu faktycznego
zadac pytanie.



Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e jest punkt ,,zapytania i interpelacje", dlatego
radni pytaj4.

Wipcej uwag nie zgloszono.

A d . 9 .
Wiceprzew'odnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial2l radnych.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziqla uchwalq nr LXIU434/T0 w sprawie: okreSlenia

zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania bud2etu miasta i gminy Jqdrzej6w,
informacji o ksztaltowaniu siq wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu
wykonania planu finansowego samorz4dowych instytucji kultury i samodzielnego publicznego
zakladu opieki zdrowotnej, nastqpuj 4c4 ilo5ci4 glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

- 2 r
- 0
- 0

/Uchwala nr LXIIl434ll0 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 10.
Burmistrz Marek Wolski zglosil autopoprawki do projektu uchwaly (projekt uchwaly

z naniesionymi autopoprawkami radni otrzymali przed sesj4; stanowi on zalqcznik do
niniejszego protokolu).

Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczylal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Burmistrz Marek Wolski poprosil o skorygowanie pomytki w uzasadnieniu: zamiast

,,rozdz. 7 54I 6" powinno by(,,tozdz. 7 5412" .
Radny Teodor Kot zapytal, co to za pojazd,jakiego typu, jakie wyposaZenie i do czego

przeznaczony orazjakie bqd4prace na stadionie Naprzodu ijaki bpdzie ich zakres.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e na wyposaZeniu OSP byl

trzydziestopiqcioletni zuk. Planowany jest zakup WW, kt6ry sluZylby do przewozu strazak6w
i sprzqtu. Corocznie jest problem z dowozem na zebrania i taki samoch6d jest potrzebny. Klub
Naprz6d Jqdrzej6w wyst4pil ze specyfikacj4 planowanych wydatk6w. Burmistrz przyj$
naprawQ ogrodzenia stadionu, renowacjg plyty boiska, przygotowanie do zamontowania
siedzisk, chodniki i schody przy wejSciu, odwodnienie, zabezpieczenie skarpy zachodniej przed
osuwaniem sig - og6lnie na kwotg 76 000 zl.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak poprosil o doprecyzowanie rozliczenia
powykonawc,zego Centrum Kultury i zapylal, na co jest kolejne 50 000 zl.

Naczelnik Wydzialu Inwestycji i Utrzymania Infrastruktury Technicznej Marta Pqdzik-
Prawda wyjaSnila, 2e inwestycja przekroczy kwotq umowne o 17 000 zl. Pozostala kwota, to
zwiEkszenie planu wydatk6w, poniewaZ odzyskiwanie dotacji zUrzgdu Marszalkowskiego nie
odbywa sig jednorazowo tylko jest to proces ci4gly. Po przedstawianiu i rozliczaniu kolejnych
faktur zvnacajq60 % wartoSci. W zwiqzku z tym pozostala kwota to zwiqkszenie planu, kt6re
pomoze plynnie pozyskiwa6 dotacjq. Nie jest powiedziane, 2e te pieni4dze zostan4 frzycznie
wydane.

Wiqcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udziat2l radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalp m LXII|435/10 w sprawie zmian

w budzecie miasta i gminy na20l0 rok, nastEpujqcqiloSciqglos6w:

9



Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 1
/Uchwala nr LXIII 435/1 0 w zalqczeniu do protokoh/.

Ad .  11 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial2l radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalq nr LXIIl436l10 w sprawie udzielenia

dotacji zbudletu Gminy Jqdrzej6w dla Rzymskokatolickiej Parafii Sw. Trojcy w.JEdrzejowie
zprzeznaczeniem na prace konserwatorskie, restauratorskie w koSciele Sw. Trojcy
w Jgdrzejowie przewidziane do realizacji w roku 2010, nastgpuj4c4 iloSciE glos6w:
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nrLXII1436/10 w zalqczenru do protokolu/.

Ad. 12.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal. uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedzial, 2e nie do korica przekonuje

go uzasadnienie. Pierwsza uchwala r6wnie2 daje mo2liwoS6 rozwiqzania porozumienia
zatrzymiesiEcznym wypowiedzeniem i mogli to odpowiednio przewrdzie(,. JeZeli maj4balagan,
tak jak w niekt6rych urzqdach, i nie przewidzieli, to dlaczego my mamy sig dostosowywa6.

Radca Prawny Wieslaw Zagala powiedzial, 2e nie bqdzie oceniad innej rady. Przyslali
w takim terminie tak4 propozycje, aby m6gl Burmistrz rczwiqzac za porozumieniem stron.
WczeSniej takiej mo2liwoSci nie bylo. Wypowiedzenie byloby dopiero na koniec grudnia.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak powiedzial, ze jeleli Rada negatywnie
ustosunkuje sig do uchwaly, to Kielce musz4nas obslugiwa6.

WiEcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial19 radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg m LXlIl437ll0 w sprawie zmiany

uchwaly dotycz4cej zawarcia porozumienia komunalnego z Gmin4 Kielce o wsp6ldzialaniu
w zakresie funkcjonowamaIzby Wytrze?wieri w Kielcach, nastqpujqcq iloSciqglos6w:

Przeciw - 4
Wstrzymalo sig - 6
/Uchwala nr LXII1437|I0 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 13.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak poprosil o wyjaSnienie zapisu w $ 6: ,,Uchwala

wchodzi w Zycie po uplywie I 4 dni od ogloszenia z mocqobowi4zuj qca od 1 sierpnia 2010 r" .
Radca Prawny Wieslaw Zagala odpowiedzial, ze ustawa o uchwalaniu akt6w prawnych

m6wi, ze danemu aktowi prawnemu mohna nadad moc wsteczna, je2eli to nie jest sprzeczne
z przepisami i nie narusza porz4dku prawnego.

Za

l 0



Pan Olszak zapytal, czym to skutkuje, 2e wraca sig do 1 sierpnia 2010 roku. Czy
te stawki byly juL obowi4zuj4ce w sierpniu?

Kierownik Skladowiska Odpad6w Komunalnych Pan Benedykt Walocha wyjaSnil,
2e stawki nie byly obowi4zuj4ce od 1 sierpnia. Je2eli zostan4 dziS uchwalone, to stawki
za odpady przyjgte po 1 sierpnia zostanq zweryfikowane.

WiEce.j uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial2T rudnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg nr LXII1438/10 w sprawie okreSlenia

wysokoSci stawek oplat za skladowanie odpad6w na,,Skladowisku Odpad6w Komunalnych
w Potoku Malym", nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymaio siE - 1
/Uchwala nr LXII/438/10 w za\qczeniu do protokohl.

Ad. 14.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziplo udzial2l radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalq nr LXIIl439l10 w sprawie wyraaenia

zgody na zawarcie umowy najmu lokalu uZltkowego w budynku Plywalni Miejskiej
w Jqdrzejowie, nastqpujqcq iloSci4 glos6w:
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr LXIII 4391 1 0 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 15.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaiy.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial2l radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalq nr LXlIl440/10 w sprawie wyraaenia

zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy Jgdrzej6w, nastppuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymaio siq - 0
/Uchwala nr LXIIl440l10 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1200 oglosil przerwq trwajqc4
do godziny 1235.

Ad. 16.
Wiceprzewodniczqcy Rady MarekZygan odczTtal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odcqtal projekt uchwaly.

l 1



Za

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial19 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE nr LXlIl441/10 w sprawie wyrazenia

zgody na nabycie nieruchomoSci na rzecz Gminy JEdrzej6w, nastppuj4c4 iloSci4 glos6w:
_ 1 9

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwaia nr LXIIl44ll10 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 17.
Wiceprzewodniczqcy Rady Marek Zygan odczy4al uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel O I szak o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial18 radnych.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziqla uchwalq nr LXIIl442ll0 w sprawie wyra2enia

zgody na dokonanie zamrany nieruchomoSci, nastEpujqc4 iloSciq glos6w:
-  1 8

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr LXII|442/10 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 18.
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalq nr LXIIl443l10 w sprawie przeznaczenia

do sprzedaizy w drodze przetargu lokalu mieszkalnego stanowi4cego wlasnoSd komunaln4
nastqpuj qcq iloSciq glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr LXIIl443l10 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 19.
Burmistrz Marek Wolski zglosil autopoprawkq polegaj4ca na skresleniu w projekcie

uchwaly slowa,,negatywn4".

Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odc4tal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial2O radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalE nr LXIIl444ll0 w sprawie wyra2enia

opinii o projekcie uchwaly Rady Miasta Ruda Sl4ska w sprawie likwidacji Przychodni
Rejonowej Samodzielnego Publicznego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Rudzie Sl4skiej
z siedzib4 przy ul. SolidarnoS ci 12, nastqpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 9
Przeciw - 1

Za
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Wstrzymaio sig - 10
/Uchwalanr LXII/444110 w zal4czeniu do protokolu/.

Ad .20 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Marek Zyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radnl' 

'feodor 
Kot powiedzial, 2e rczumie, i2 jest to partnerstwo migdzy powiatem

a gmin4 - chodzi o punktacje wniosku. Radny ma nadziejg, 2e w przypadku naszej uchwaly
powiat teZ podejmie stosown4 uchwalq, co do partycypacji w kosztach, aby punktacja byla
vury2sza.

Burmistrz odpowiedzial twierdz4co.
Wigcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziplo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalg nr LXII1445l10 w sprawie

zabezpieczenia w budzecie Gminy Jgdrzej6w na 20Il rok Srodk6w finansowych na
dofinansowanie zadania ,,Przebudowa remont drogi powiatowej w ci4gu ulicy
Przypkowskiego w Jgdrzejowie. Etap II", nastqpujqc4 iloSci4 glos6w:

- t 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0
/Uchwala nr LXIIl445l10 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 2 1 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady MarekZyganodczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Adam Czajor powiedzial, 2e z ulicy Glowackiego na ul. Partyzantow nie ma

ziazdu. Po 2011 roku mohe nie byd mo2liwoSci pozyskania Srodk6w zevrnEtrznych. Jest
to ostatni czas.

Radny Zdzislaw Adamczyk zapytal, czy nasza gmina ma zamiar ubiega6 siE o Srodki na
wodoci4gi.

Przewodnicz1cy Rady Pawel Blaszkiewicz zvn6cil uwagQ, 2e jest konkretna uchwala.
Inne sprawy mo2na porusza6 w punkcie,,Sprawy r6Zne".

Wigcej uwag nie zgloszono.
Wi ceprzewo dnicz4cy Rady Pawel O I szak o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial19 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalq m LXII1446/10 w sprawie ubiegania sig

Gminy JEdrzejow o Srodki z Programu Wieloletniego pod nazw4 ,,Narodowy Program
Przebudowy Dr6g Lokalnych 2008 - 20ll na reahzacjg projektu pn. ,,Przebudowa drogi
gminnej w ci4gu ulic: Partyzant6w, Jasionka i Wiejska w Jgdrzejowie" oraz zabezpieczenia na
ten cel niezbgdnych Srodk6w finansowych w budZecie Gminy JEdrzej6w na 20II rok,
nastEpuj qcq iloSci4 glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
N chw ala nr LXII I 4 4 6 I I 0 w zalqc zeniu do protokolu/.

A.d.22.
Nie zgloszono uwag do informacji o wykonaniu budzetu miasta i gminy Jgdrzejow zaI

p6hocze 2010 roku.
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Ad.23 .
Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej Stanislaw Hatys zglosil autopoprawkp

do protokolu: na stronie 4 na dole zamiast,,Do korica 2010 roku" powinno byc: ,,Do kohca 2009
roku".

Nie zgloszono uwag do protokolu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jpdrzejowie,
z kontroli realizacji Planu Rozwoju Lokalnego Miasta i Gminy JEdrzej6w nalata 2004 - Z0I3
przyj Etego uchwai4 nr XXVII/2481 04.

4d.24.
Nie zgloszono uwag do zaleceri pokontrolnych Komisji Rewizyjnej.

Ad.2s.
Burmistrz Marek Wolski powiedzial, ze odpowiedziudzieli na piSmie.

A.d.26.
Radny Pawel Faryna w imieniu Rady podzipkowal Burmistrzowi Marcinowi piszczkowi

za pracQ, ktor4 wykonal na rzecz pozyskania Srodk6w z RPO na modernizacjp Domu Kultury.
Przewo dni czqcy Rady Pawel Blaszkiewi cz wr Eczyl pami 4tkowy graweft on.

Burmistrz Marcin Piszczek podzigkowal i powiedzial, zejest wzruszony i zaskoczony.
Dodal, 2e to nie tylko jego zasluga, a podzigkowania nale2qsig Radzie Miejskiej.

Podziqkowania dla radnych zlo2yl r6wnie2 Przewodni czqcy Rady Pawei Blaszkiewicz.

Radny Zdzis\aw Adamczyk powiedzial, 2e od poczqtku kadencji upomina siQ
o wodoci4g Rak6w - Kulczyzna, na kt6ry byla dokumentacja i pozwolenie na budowg.
Burmistrz tego zaniechal, a wystarczylo zrobi6 parg metr6w. Teraz trzeba ponownie robil
dokumentacjg. Burmistrz niechgtnie podchodzi do tych temat6w na terenach wieiskich.

Wi c eprzewo dni cz4cy Rady Marek Zy gan o dczytal:

przez organy samorz4du terytorialnego.

A.d.27.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej w Jpdrzejowie Pawel Blaszkiewicz o sodzinie l3r0

zamkn4l obrady LXII sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

Protokofowala

Teresa"Eororrto I
Przewo{fticzqcy

Rady Miej s *Pilt, Jqdrzej owi e
:  , 4 i' l i

mgr Pawel fipszkiewicz
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